
Zapisnik 

Sa redovne VI (šeste) sjednice Odbora za politiku i finansije, održane: 27.06.2024. 

 

Red dana 

1) Razmatranje materijala Skupštine za VI sednicu;  

2) Eventualno. 

 

Arijeta Skeraj : Pozdrav svima! Dobrodošli na šesti redovni sastanak KPF-a za 2024. godinu! 

Vjerujem da ste svi prihvatili materijal. Pre nego što stavimo dnevni red na glasanje, da li neko 

želi da govari o ovom dnevnom redu? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu agendu? 

Ima li prigovora? Ima li apstinencije? Sa 5 glasova, nula protiv i nula uzdržanih, usvaja se dnevni 

red. Počinjemo s prvom tačkom: Usvajanje KAB 2025-2027. Otvaramo diskusiju. 

Artan Loshaj : Dobro jutro svima! Prije nego počnem, zanima me spisak kapitalnih izdataka za 

2025-2027 godinu, rekao sam nekoliko puta, ponoviću danas. Ova lista je kopi-pejst PDK-a, čak i 

malo više, preko 90% je konstrukcija, pokockavanje, pokockavanje, pokockavanje... Žao mi je što 

ste spali na zemlju, sa ovim stvarima, sa ovim odgovorima. Došao si na vlast sa optužbama, 

pokockavanje, pokockavanje, pokockavanje, čak i stadion, stadion, stadion, sad imam samo tri-

četiri stavke. Sve su pokockavanje. Ali ako, nije problem, to vide i građani. Da, zanima me selo 

Rrenc, gradonačelnice. Objavljen je dvogodišnji projekat pokockavanje sela 2024-2025. Prošle 

godine, ovde u Skupštini, izdvojili smo 20.000 evra selu Rrenc za rasvetu. Projekat rasvjete je 

urađen prije četiri godine i koštao je 30.000 eura. Čak ste i vi prošle godine podijelili 20.000. 

Otišao sam u Urbanizam, zanima me, izašao na tender. Dok smo u selu Rrenc pre par meseci 

izdvojili 5 hiljada evra, ovde mi se čini, takođe 70 hiljada evra od prošle godine, napravili ste i 

dvogodišnji projekat u selu Rrenc. Jako sam sretan, rekao sam ti da za sva sela, posebno za Rrenc, 

čak i sa zlatom i srebrom, to me ne zaustavlja. Ali me koči pristup da, ako ne prođe ovaj projekat 

rasvete od 20 hiljada evra, hoćete li i vi da uradite ovaj dvogodišnji projekat i odakle vam novac, 

kada ste ga već izdvojili za selo Rrenc . Pitanje za vas predsedniče i za predsednicu, jer ste oboje 

bili u selu. Jako je dobro, izmjerili ste puteve, drago mi je da vas zanima to selo. Ali baš me zanima, 

30 hiljada eura, još jednom sam vam rekao, projekat je koštao, a vi ste izdvojili 20 hiljada. Hoćete 

li to moći pokriti sa samo 20 hiljada eura? Čak i ako se ovaj projekat ne uradi, to nije dvogodišnji 



projekat, gde će projekat potpuno propasti. Ili, ako je moguće, objasnite mi gdje ćete dobiti novac 

da ovaj projekat ne propadne. Čak i ovdje, i dalje idem na stadion, jer sutra ćemo više pričati, 

ostavili smo da pričamo više. Odvojili ste 158 hiljada eura. Koliko puta sam o tome raspravljao, 

osjećam se kao da sam malo monoton. Od prethodne vlade, koju je podržala cijela Skupština, 

izdvojeno je 220.000. Ove godine je potrošeno 230.000 evra, gde su, na putu, ne znam gde su, jer 

u stadion niste uložili ni centa. KFOR ima put, ako nije bitno, na kraju kad dođe razgovaraćemo o 

tome. Imate li snimku stadiona danas u 17:00? Dobro, do sada znam da... neka nam gradonačelnik 

da informacije. Ako presečete traku, kakve kredite imate, kada je FFK uložio 200.000 evra, nisam 

mogao da razumem, koja traka, kada su ograde prazne - imam snimke - pre tri-četiri dana, da svaki 

dan izlazim da se igram tamo sa decom. Rekao sam, 200.000 evra za stadion, čekate traku, kakve 

zasluge ima vlast na tom stadionu, kada je taj stadion u vlasništvu FFK? Na tom stadionu - pa, nije 

bitno ko je vlasnik - ali ograde nisu. Tamo su kola ušla na stadion, ako ne znate. Stadion je počeo 

da se ruši pre nego što sam presekao vrpcu, predsedavajući. Dobro da to radis, ja bih jednom da 

napravimo ograde, napravimo svlačionicu, izgradimo stadion, zaključamo ključem, stavimo 

stražu, stavimo kameru, jer nema ništa loše u tome kao prvi put propao, opet će propasti, kao ona 

kuća koja je tu sagrađena za piknik. Mislim, potpuno unazad, radiš to samo za političke poene, to 

me nasmijava. 

Munir Jonuzi : 

 

 

Bedžet Dželadini: Poštovani predsedavajući, zamenice predsedavajućeg! Poštovani poslanici, 

članovi KPF-a! Poštovani predstavnike OSCE-a i vi ostali! Zdravo svima! Kao što znate sinoć smo 

prošli kroz veoma ozbiljnu situaciju, kao posledica jake kiše i grada, imamo veliku štetu u selima 

koja se nalaze u podnožju Šar planine, u istočnom delu opštine. . Ja kao predsjedavajući, zajedno 

sa osobljem i predsjedavajućim, bio sam na mjestu događaja, vidjeli smo . Štete su veoma velike, 

posebno u selu Kuk iu selu Kosavë, zatim u Blaču, Zaplludžu, Plajniku, a možda čak i u Xërxe-u, 

štete su malo manje. Tim pitanjem smo se bavili juče popodne, a i jutros. Kasnije smo planirali 

nekoliko sastanaka sa visokim zvaničnicima Vlade. I ujutru smo preduzeli neke mjere da 

popravimo situaciju. Što se tiče pitanja koja mi je postavio Artan, mi smo izdvojili dovoljno 

sredstava za asfaltiranje puteva u selu Rrenc, svi putevi koji nisu asfaltirani će biti asfaltirani. Od 



prošle godine smo izdvojili 20 hiljada evra, tender je otišao u Nabavke, u toku je. Ovaj projekat 

neće propasti, jer smo zainteresovani da se rasveta u selu Rrenc završi i garantujem vam da neće 

propasti. Što se tiče stadiona, odgodili smo otvaranje terena na neodređeno vrijeme, zbog situacije 

koju sam spomenuo na početku rasprave. Danas nemamo vremena da otvaramo stadionski teren, 

jer imamo mnogo veće, važne poslove, koji su nastali kao posledica kiše i koji su bili nepredvidivi, 

a koji su prioritetniji od otvaranja stadiona. U pozivu smo obavili inauguraciju terena stadiona, a 

ne stadiona općenito. Napominjemo da stadion još nije u potpunosti završen. Ovaj dio koji je 

završen je zajednički projekat Općine i Federacije. Savez ima još jedan projekat: svlačionicu i 

ogradu. Budžetom za narednu godinu izdvojili smo 180.000 evra, ali će naravno u septembru deo 

ovih sredstava biti uklonjen, jer nakon preuzimanja KAB-a dobili smo potvrdu od MALS-a da 

smo dobili projekat zastoja šetališta i njegovog osvetljenja. stadion. Tako da ćemo ukloniti te 

sredstva, uputit ćemo ih negdje drugdje, u septembru. A kao što znate, ovi sredstva su sredstva 

albanske zajednice, nisu ušli u pravičnu raspodelu budžeta. Što se tiče stadiona, mislim da ne treba 

da brinemo o novcu, jer je to za kategoriju ljudi, ljubitelja fudbala, koji treba da imaju ovaj stadion. 

Upotpunit ćemo ovaj stadion osobljem, čuvarima, kamerama i rasvjetom. Dakle, sada je red na 

Savezu da završi posao koji ima u ugovoru, a onda ćemo sredstva koja smo izdvojili, dio utrošiti 

za izgradnju tribina. Što se tiče Munirove rasprave o budžetu, istina je da u septembru budžet može 

doživjeti promjene, sa vašim razlozima i prijedlozima. Da, koliko ja znam, održali smo blizu tri 

budžetske rasprave, ovde su održana budžetska saslušanja sa dokumentacijom, takođe su prenošeni 

putem informativnih sredstava. Za to postoje dva sastanka Skupštine, ovo je početni budžet, dok 

je u septembru završni budžet iu međuvremenu možemo dobiti razumne prijedloge i možemo 

promijeniti ovaj početni budžet koji ste dobili kao delegati. Hvala ! 

Artan Loshaj : Da, gospodine predsedniče, za prvi govor, takođe nam je žao zbog vanredne 

situacije koja postoji u selima Opojë. Što se tiče rasvjete sela Rrenc, nadam se se grade, zadovoljan 

sam njima, ali sumnjam da je projekat koštao 30 hiljada eura koji smo izgradili. Sad su cijene 

porasle, imate 20 hiljada eura. Sretan sam da to popravim, čak i sa 15.000 ishalla i ti si dobar, čak 

ni ishalla ne propadne. Osim da vam kažem da tender nije raspisan, do juče nije raspisan, juče sam 

pitao za pripremu današnje sjednice, tender nije gotov. Nemojte reći da je otišao u Kancelariju za 

nabavku. Nije spremno. Sada, oni varaju tebe, varaju mene. Jučer sam bio sa nama tokom dana, 

imate i kamere, hala projekat nije spreman, Sabahat Hasani je na odmoru. Skupštinaru se ne daju 

informacije, zar ne? Javno je, predsedavajući. Nije, nije ga imala Uprava za nabavke. Nisam imao 



spreman projekat, predsjedavajuće, jer ne želim direktnu debatu sa vama, nisam imao spreman 

projekat jer Sabahat Hasani ima projekat, a Sabahat Hasani je na odmoru. Osim što ste ga zvali u 

16:00, juče ste to uradili, a danas ste to bacili. Drugo, za stadion o kojem govorite, nemam novca. 

Jako je dobro da vaš novac ne šteti - ne ne, naš novac ne škodi. Zaista uživam na tom stadionu, jer 

tamo igraju naša djeca, jedno od njih je i moje dijete. Svaki dan idem tamo da igram fudbal. 

Problem je što snimak direktora Uprave koji je postavio vama koji ste govorili na izborima, da se 

gradi stadion, nije dao do kraja. To što ste rekli na kraju, kad ćemo srediti stadion - sad ću to pustiti 

- sredićemo stadion do kraja mandata. Jeta Xharra te je pitala. Do kraja mandata - zašto to sada ne 

radite - to je pravosudni problem, rekao mi je bivši predsjednik. Šabani vam je rekao da je to 

pravosudni problem. Optužili ste nas i za zloupotrebu. Isti supervizor PDK, koji je popravio taj 

stadion - dobar ili loš - takođe imate istog nadzornika. Tu se pojavljuju moje sumnje. Sad vi kažete 

da ćemo napraviti svlačionice od početka, uništićemo ih. Moraju se srušiti, ograde moraju biti 

srušene, moraju se popraviti. I dan-danas se pitam gdje je otišao novac. Ko treba da odgovara za 

njih? Preuzeli ste odgovornost otkako ste osnovali Opštinu. Ne morate se baviti onim problemima 

koje ste pronašli. Tamo imamo istog glavnog inspektora, nadzornika radova iza nas, optužili ste 

nas, imate istog. Zašto? Gdje je problem? Do danas je otišlo 450.000, 200.000 za tepih, 600.000, 

100.000 za projekat, milion evra za stadion, ali nema predsednika. Kažete mi da imamo bolja 

svjetla, imamo i bolje kamere. Ima pepela, predsedniče. Dok se ne isprazne kamere, dok se ne 

isprazni straža, dok se ograde ne isprazne, taj stadion ide od nule. Ne radim to iz ljutnje, imam 

video snimke koji su tamo, jer sam jučer izašao da se igram sa loptom, prekjučer sam svaki dan na 

stadionu. Moram da ga sačuvam. Još jednom sam vam rekao, dok se ne naprave ograde, dok se ne 

raspiše tender, dok se ne naprave svlačionice, stadion će ići u nulu. Znam da želiš da me zbuniš. 

Ne, sa tim stadionom mi je neko dao odgovornost. Bez obzira da li se radilo o bivšem predsjedniku, 

ovom predsjedniku ili supervizoru. Neko me mora pozvati na odgovornost. A sad mi je čak i tih 

milion eura govorilo da to radimo za karroks. Ne! Kad je potrebno napraviti ogradu, potrebno je 

napraviti ogradu, potrebno je postaviti kamere, potrebno je postaviti stražu, asfaltiramo stadion i 

izlazimo. Temelj nije tu, snimili ste vrh. Ovo nije u redu, hoćete da se branite šta hoćete, šta hoćete 

politikom, politika se ne radi sa milion evra za predsednika. 

Bedžet Dželadini : Artane, ja sam odgovoran za novac od trenutka kada sam izabran za 

predsednika. Za novac koji ste potrošili, odneli ste ga u vodu, ništa niste videli - i vi ste bili 

poslanik. Također, da li znate gdje je tužilaštvo? Ako ne znaš, reći ću ti. Uzmi temu! A ako 



sumnjate, uzmite i ovu drugu temu. Od trenutka kada sam preuzeo dužnost, do danas. Dinamika 

radova - niste inženjer - određena je ugovorom. Imamo ugovor sa FFK i tamo je jasno napisano 

koji posao mora da se uradi na početku, koji u sredini, a koji na kraju. Mi, trenutno se ne mogu 

sjetiti, negdje blizu 130 hiljada eura kao Općina, podijelili smo, ostalo je dala Federacija. KFOR 

je izveštavao. Asfaltiranje se radi u roku od mjesec dana, tu smo dali i alate, ali ne sve, pola alata 

je iz MVP-a. Za štandove i rasvjetu izdvojićemo 47.000 eura - izdvojili smo ih prošle godine. U 

međuvremenu, 50.000 evra će dodeliti MALS. To su sredstva Opštine koja smo podijelili, negdje 

blizu 200 hiljada eura. Možda i 100 hiljada koje ćemo podijeliti za narednu godinu, za tribine. Ne 

radi se o milion eura, već oko 200 hiljada eura koje je Općina izdvojila, pošto sam ja načelnik. A 

onaj dio kada ste bili na vlasti, ako ste imali neke veze sa sudom ili tužilaštvom. Nemam vremena 

da se bavim time, jer imam drugog posla. Što se tiče nadzornika i te svlačionice, formirao sam 

komisiju stručnjaka koji su otišli i pogledali tu svlačionicu. Bio sam tamo i formirao sam Komisiju 

koja je donijela odluku da se ovaj renovira, ili sruši, da se izgradi novi. Ako Komisija donese 

odluku da se to uništi, mi kao Općina ćemo to uništiti, onda će Federacija to ponovo popraviti. 

Ukoliko Komisija donese odluku da se postojeći objekat obnovi, onda će ga FFK obnoviti. Hvala 

ti! 

Artan Loshaj : Predsedavajući, vi sami kao kandidat za predsednika, i gospodin Koloni kao 

predsednik LDK, dali ste izjave na javnoj televiziji. Rekli ste da ima zloupotreba. Kada ima 

zloupotreba i gde ste rekli da su problemi u sudovima - sad to puštam, a sutra hoćete da objavite 

javno - zašto ste to prihvatili i tamo nastavili sa radom? Sami ih amnestirate, a meni govorite da ih 

iznesem na sud. Ako postoje zloupotrebe. Kažem vam da smo za vreme PDK potrošili 220.000 - 

230.000 ste im dali materijala - koji su potrošeni do danas. Zarađuju 430 hiljada. 200.000 tepiha, 

600.000, 100.000 ograda, 700.000. Podijelio je 185.000, da li oni postaju 900.000, da li postaju 

milion predsjednici? Ako ste mi rekli da predsednik ima sudskih problema – ko vam je rekao, bivši 

predsednik Šabani – zašto ste tamo nastavili sa radom? Zašto ste ih amnestirali? Sami ste ih 

amnestirali. Sad kažeš da imam komisiju bez svlačionice. Ako nije u redu, zašto ga uništavati, 

zašto ga renovirati? Kažeš ko je to uradio, vidiš li kako je loše, nije odvodnja, nije to, to treba da 

ide na sud. Ili ga nemojte voditi na sud, zovite sud sa propovjedaonice. Vi zovete tužilaštvo sa 

govornice. Sami ste ih amnestirali i najgore dolazi, rekao sam vam, od svih zloupotreba za koje 

tvrdite da ste - da ako se stadion sruši, a novi kasni, iza njega stoje greške. Ako uništite ormarić, 

to je loš bod, odnosno sami ste amnestirani. Što je još gore, kažem vam, čak i više nego što sam 



rekao, bivši nadzornik PDK je bio nadzornik radova. Ovo malo me dovodi u sumnju da želite 

amnestirati ljude tamo. Ne možete amnestirati ljude tamo, predsjedniče. Sutra sam napustio samo 

ročište, ostavljam ga na pet sekundi na kraju gdje ste rekli: predsjedavajući mi je rekao da je bilo 

zloupotreba. Ja, predsjedavajući, to nisam rekao. Rekli ste, gradonačelnik mi je rekao da ima 

problema sa sudovima. Pa, zašto ste nastavili sa radom? Stalno ste čekali sud, ako niste, dodali ste 

500-600 hiljada evra. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko razgovarati sa mnom? Ako nema, onda stavljamo na 

glasanje. Ko je za ovu tačku dnevnog reda? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 4 glasa za, 1 protiv 

i 1 uzdržan, odobravamo ovu tačku. Zatim prelazimo na drugu tačku, konačnu tačku. Pre nego što 

vam dam reč o drugoj tački, kao što znate, juče su u nekim selima Opojë bile veoma velike poplave. 

Ja sam kao predsjednik dobio mnogo telefonskih poziva od brojnih skupštinara i izašao sam na 

teren, zajedno sa načelnikom opštine i nekim direktorima, ali situacija je bila izuzetno teška i svi 

građani su bili zabrinuti. Mi ćemo kao Skupština pomoći ovim selima u zakonskim okvirima. Želio 

sam da se posebno zahvalim direktoru javnih službi, gospodinu Nuhiji Tairovci, od sinoć veoma 

kasno, cijelu noć, iako je direktno uključen kao direktor javnih službi. Dakle, sa velikim žaljenjem 

nisam video sva sela, do 01:00 noću sam bio u svim selima i situacija je veoma loša i veoma teška. 

Bilo mi je drago što je načelnik opštine odlučio da danas ne preseče vrpcu na stadionu, jer treba 

da bude uz građane. O ovome ne bi trebalo biti puno diskusije. Želim da se zahvalim svom osoblju 

gradonačelnika koji je ostao do kasnih sati u selima Opojë. U završnoj tački, ko će uzeti riječ? 

Artan Loshaj : Da, o ovoj situaciji. Još ranije sam izrazio žaljenje. Drago mi je da ste Vi kao 

predsednik išli u ime cele Skupštine. Drago mi je i što je predsjednik izašao sa direktorima. Da, 

želim da pitam gradonačelnika i vas da li ćete formirati opštinsku komisiju, ili komisiju zajedno 

sa Vladom, jer su štete velike. Dajte nam neke informacije, ako je moguće. 

Uran Halimi : Zdravo, dragi učesnici ovog odbora! Želio sam da budem povezan sa temom 

poplava, elementarnih nepogoda. Istina je da su to stvari koje se dešavaju, ali ono što moramo 

preduzeti i učiniti je da na neki način spriječimo da se dogode ili da ih popravimo prije nego što 

naprave ili prouzrokuju štetu. Drago mi je što ste na terenu, vidio sam fotografije. I mi smo izašli 

na teren, ali bez selfija, jer je vreme bilo maglovito, prelepe fotografije juče nisu izašle. Ono što 

želim da kažem i zamolim javno za vas je da jedan od uzroka sprečavanja ovih katastrofa može da 

utiče i Opštinska inspekcija za koju se zna da radi, reguliše, gradi oko reka, u blizini magistralnih 



puteva. Nikada niste nadgledali, sve ide ovdje bez reda čak i salamadi. Pozvao sam gradonačelnika, 

koji već tri godine nema inspektora na terenu, ni u jednoj oblasti. Predsjednice, dobro je pozvati 

opštinske inspektore, neka izađu malo, neka vide šta se radi. U svakom selu, u svakom mjestu ove 

opštine, rijeke su stalno sužene, mjesto opštine je zauzeto. Inspektori samo dolaze, ponašaju se i 

piju kafu, nikad ne izlaze na teren da vide šta se dešava i šta se radi. Tamo imamo liniju, izgrađenu 

u selu Bresanë. Pokreću ga odnekud sa vrha i nose ga sve do polja, ostavljajući ga bez orijentacije 

i bez osipanja. Jednostavno, vodi vodu negde sa delom sela, otiče do glavnog puta na kraju sela 

Bresanë. Vjerujem da je neko od rukovodstva jučer vidio šta se desilo tamo na kraju Bresane sa 

onom linijom jezero-luke koju ste vi izašli i napravili, po reakciji građana na Facebooku. Dobro je 

izaći s inspekcijama i istraživanjima gdje god se radi, a posebno oko rijeka. Gledajući tok u 

posljednje dvije decenije, možete vidjeti gdje su rijeke i gdje su mirne. I, najgore je to što se reke 

koje zauzimaju reke, reke koje ih sužavaju, posle svake poplave subvencionišu novcem subvencija, 

oni koji nisu uredili korito potoka i reka, oni su ga čak i suzili više. Odnosno, prije Komune su je 

više oštetili, uništili prirodu. Ovo je zlo. Sutra ste izašli da subvencionirate štetu. Siguran sam da 

nam treba više ovoga. Međutim, sa ovim subvencijama od strane Opštine treba da ispitamo šta se 

tamo dešava. Prvi put su uzeli više iglica i suzili rijeku, jer nakon 4 godine, prema ovoj poplavi ili 

kad god se desi, što je veća šteta, to je više iglica izneseno. U Ishalli nije bilo zla ni u Buzezu, jer 

su u prošlom mandatu jednoj osobi davali 4-5 hiljada eura - u Buzezu 3200 eura. Istraživao sam 

ovaj dio subvencije. Jučer sam bio na terenu, imaj to na umu. Znam gde je naneta šteta. Čak i ako 

ne izađem na teren, zna se gde je nastala šteta, jer imamo sredstva informisanja. Ali pokušajte, šta 

god da im date, da rijeke ne postanu uže nego što jesu. Aktivirajte ove opštinske inspektore, u svim 

oblastima, ne samo u građevinarstvu. Znate, gradonačelnik stalno pešači do tog puta Bresanë - 

Blaç, do "Dilli" tamo, do "Natyre", zemlja je mokra non-stop, posebno zimi, ima dosta leda. Čak 

ni u tom delu na izlazu iz Bresane nema koplja - ko je zabio, taj brat od Mula Kase tamo, od Hodže 

- tamo se dešava apokalipsa zimi. Pucaj u terenske inspektore, brate! Izgrađena je pola metra od 

glavne ceste. Ne razumijem ovo. Hvala vam puno! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko razgovarati sa mnom? Ako ne, onda sam prije davanja 

riječi gradonačelniku htio razgovarati sa Uranom, koji mi je rekao o Inspektoratu. Ja ne rukovodim 

Inspektoratom, čak ni bilo kakav posao, strani rad se zove dobar posao. Verujem da Inspektorat 

opštine Dragaš radi najbolji mogući posao. Širom svijeta, kada dođe do poplava, one postaju 

alarmantne. Nešto ranije to je pretrpjela i Njemačka, koja je pretrpjela veliku štetu. Ni Inspektorat 



ni bilo ko drugi s tim nema veze, to su elementarne nepogode koje dolaze direktno. Ja nisam mogao 

ništa da uradim, ali vi kao Skupština, ako hoćete da otpustite Inspektorat, onda ćemo mi doneti 

odluku i zajedno sa nekim skupštinarima i Inspektoratom opštine idemo na radove koji će se 

izvoditi. Hvala ti! 

Uran Halimi : Gospođo predsjednice, znam vašu poziciju u odnosu na izvršnu vlast. Nisam vas 

lično tražio da se bavite Inspektoratom, jer znam o čemu ste govorili. Nisam te ni tražio, ne znam 

kako si to dobio. Zamolio sam izvršnu vlast da se pozabavi ovim pitanjem. Nisam rekao da treba 

da se bavite Inspektoratom, ako jeste, mnogo ste u krivu, gospođo predsednice. Mi možemo samo 

donositi pravne odluke, što se tiče tog pravnog dijela, dok izvršna vlast nema veze sa vama, 

gospođo. Vodeći. Skupština se razlikuje od izvršne vlasti. Govorio sam generalno, o zemljama u 

kojima su oni ranije bili subvencionisani. Opet, tu su subvencije. Čak i poplave, istina je da se 

dešavaju, ne krivim vas što pitate da su se poplave dogodile. Kažem da je sanirano i intervenisano 

kako treba, na onim mestima gde su stalne intervencije, gde su stalne poplave, gde je stalna 

materijalna šteta. Ne uzimajte to lično, nemojte sve povezivati sa politikom. Tražim nešto za dobro 

zemlje, da sutra, kad god, hvala Bogu da nemamo ozlijeđenih ljudi. U materijalnom smislu, to su 

stvari koje su regulisane. Međutim, dobro je to popraviti jednom za svagda, za one građane koji 

žive oko onih mjesta gdje su ugroženi. Stvorite trajniju sigurnost. To su ista mjesta. Sjećam se da 

su 1999. godine, poslije rata, ili 2000. godine, bile poplave. Ustani i reci mi da to nisu ista mjesta 

koja su tada bila ugrožena, a ugrožena su danas. Da li ti? To je veoma istinito. Na istim mjestima 

gdje su se dogodile poplave, gdje ima štete, ima štete i u upravljanju kanalom - ne znam koje 

godine je tačno bilo poplava, bilo je kasno u vrijeme pandemije, tačnije u avgustu. Ista mjesta su 

ono što se dogodilo juče. Ove porodice su subvencionisane. Intervenirajte u rijekama bre, nije bez 

suza nego kosti sa bo. Kada ne intervenišemo u rekama... čak su i kosti Gornje Mahale koju 

zovemo Blač, dole na cestu. Zašto intervenišemo u kostima, popravite jednom reke, jer ove kosti 

i dalje nose te reke. Dobro je što je dio investicija orijentisan i na vodu. Sjećam se predsjednika, 

on je odvojio određeni budžet za intervenciju u vodovodu, jel razumiješ da kanalizacija nije imala 

pravo sa bo. Izdvojite malo budžeta, jer ovu budžetsku prognozu imamo i sada, a u septembru smo 

glasali o budžetu. Crkva je predložila kao građanin, predsjedavajući, dio sredstava usmjerenih i na 

ovu oblast! U vrijeme kampanja, znate kako pripremiti rijeku, kako pripremiti korito. Ipak, ne 

vidim traku za presecanje korita rijeke. Sečete vrpce za kupole, vrpce za fudbal, više nema građana 

i fudbalera, otišli su zbog nepovoljnih uslova ovde u Opoji iu Dragašu uopšte. Kao prijedlog, bez 



političkog animea. Predsjedniče, održaću riječi za sanaciju korita rijeke. Mnogo novca je uloženo 

u korito reke u selu Zappluxhe i Blaç. To su cevi koje je reka odnela pre dve nedelje i odnela u 

Belobrad ili Plavu, ne znam gde su ih odneli, možda čak i u Kukeš. Podijelite sva sredstva da 

popravite korito, učinite rijeku lijepom. Koliko dobrih rijeka imamo, sve zagađene i uništene. S 

jedne strane, da se ove poplave i štete za građane nisu dogodile, dobro je došla i ova velika količina 

vode, jer se dosta toga srušilo. Još imate momenat, predsedniče, sa intervencijom u neko korito, 

jer nema obale. Moguće je raspisivanje tendera za projekat sanacije korita rijeke. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Nisam slučajno govorio o inspektoratima, jer ste i sami spomenuli ime, 

neka gradonačelnik i predsjedavajuća pregledaju inspektorate. Možda griješim, ali ovdje ima 

mnogo ljudi koji to mole, a ja sam dao ovaj odgovor. Što se tiče izvršne vlasti, ja sam uvek imao 

svoje poslove, ja sam predsednik Skupštine, ja ne sarađujem sa izvršnom vlašću, ja sarađujem sa 

poslanicima. Još jednom sam vas molio, jer ja jako dobro poznajem razliku između izvršne i 

zakonodavne vlasti. Dakle, ne shvatajte to lično za nas oboje! Hvala ti! 

Uran Halimi : Izvinite, jesam li nerazumljiv, zar ne možete da me razumete? Govorite nešto 

potpuno drugačije od onoga što ja govorim. Ili te zub negdje boli, a jezik ti izlazi napolje, ali nisam 

mogao - probaj da me ne prekidaš i prihvatiš riječ tada, nije problem - nisam imao namjeru da 

kažem ovo gdje ismijavaš razgovor. Nije me briga za tvoj odnos sa izvršnom vlašću. Nisam ni 

rekao da je bilo dobrih ili loših izveštaja, mi to takođe ispitujemo u zapisniku, na prethodnoj 

sednici. Zašto to shvatate lično, gospođo predsednice? Molio sam se kao jednostavan građanin, za 

nešto dobro za mirne građane. E sad, ako ima drugih ciljeva, videćemo to kasnije. 

Bedžet Dželadini : Kada sam uzeo reč, pomenuo sam vanrednu situaciju koja je nastala nakon 

poplava, ne treba da ponavljam te reči koje sam rekao, iako je i predsedavajući učestvovao u 

diskusiji. U informativnim sredstvima na web stranici Općine dali smo zvaničnu informaciju o 

našoj aktivnosti koju obavljamo od trenutka kada su građani krenuli sa uzbunama od poplava. 

Sinoć smo bili na terenu do 01:00, bavili smo se ovim poslom, radili smo koliko smo mogli. 

Najveći posao koji sam uradio, imam kontakt sa centrom, sa AME, sa direktorom javnih službi 

Prizrena, sa ministrom MALU, imam razgovor. Danas imam i dosta razgovora, ispunjenih zahtjeva 

i samo su cisterne za čišćenje terena i deblokadu kanalizacije već krenule u sela. Sada me je i turski 

KFOR obavestio - zvao sam ga ranije - da će izaći. Takođe, na sastanak će ponovo doći 

ministarstvo, doći će predstavnik AME, a mi kao Skupština opštine, ja kao predsedavajući 



sazvaćemo hitan sastanak lokalne samouprave, formiraćemo Štab i Komisiju za Procjena štete. 

Takođe, hitno ćemo zatražiti od Vlade da nam izda određeni iznos predfinansijskih sredstava za 

saniranje stanja, jer ima poslova koji ne čekaju, a posebno štete koje su napravljene na javnoj 

infrastrukturi, moraju se sanirati. što je brže moguće. Proces sanacije je već počeo, danas mi je 

saopšteno da su razni bageri došli na teren i rade. Molim Boga da ne bude više kiše, jer korita 

rijeka još uvijek nisu dobro očišćena, ima i dosta ostataka. Ali mi ćemo se pozabaviti ovim 

pitanjem. Dakle, očekujem i vašu pomoć, jer se poplave dešavaju, to su natprirodne sile. Poplave, 

zemljotresi, oluje, vjetar se dešavaju svuda u svijetu, oni su sila Božja, ne mogu se zaustaviti. Čak 

ni najspremnije zemlje na svijetu ne mogu zaustaviti poplave. Ove godine poplave su svuda, pa i 

ovdje. Loša stvar je što smo imali poplave, ali dobro je što nismo imali ni povrijeđenih ni žrtava. 

Hvala ti! 

Arijeta Skeraj : Hvala, predsjedavajući! Da li još neko želi rec? Ako ne, onda zatvaramo ovaj 

sastanak. Hvala ti! 


